
V KOLONIJI JE BILO PRIJETNO

Prihodnje leto pa na
svidenje

Letošnja letovanja otrok iz občine LJublJana Cehter se iztekajo
in vsl ae počasl že prlpravljajo na novo šolsko leto, ki bo zahte-
valo od njih precejšnje napore.

Z dobro organiziranimi počitnica-
mi so si nabrali dovolj moči in dobre
volje, da bodo vse to zmogli.

Razveseljivo je, da je letos letovalo
v Savudriji in Zg. Gorjah več otrok,
kakor v preteklih letih. Zanimiv je
podatek, da v naših počitniških do-
movih preživi v treh oblikah dejav-
nosti - letovanja, zimovanja in šola v
naravi — 40 odstotkov otrok, vpisanih
v centrske osnovne šole. Nekateri
otroci obiščejo naše domove po več-
krat in ni malo tistih, ki prihajajo že
osmo leto zapored.

Otroci se v domovih dobro počuti-
jo in prijetno preživijo del počitnic v
družbi svojih vrstnikov in prijateljev.
Kako globoko prijateljstvo sklenejo
med seboj, se najlepše vidi ob slove-
su, ko se razhajajo z zagotovilom, da
gredo drugo leto zopet v kolonijo, v
isto izmeno in seveda k isti tovarišici
ali tovarišu.

Med letom se marsikaj spremeni,
ostaja pa dejstvo, da se otroci radi

vračajo v kolonijo, se med seboj
spoznavajo in se privajajo na življe-
nje v skupini, zaradi katere morajo
svoj lastni interes zanemariti. Pro-
gram v koloniji je pester, predvsem v
skupirtah, kjer žna vzgojitelj prisluh-
niti želiam in potrebam otrok in kjer
so otroci delavni in ustvarjalni. Zares
enkratne so njihove prireditve ob
praznikih, zaključku letovanja, kvi-
zih in podobno, ko pokažejo svojim
vrstnikom, kaj vse so se naučili v
šoli. Mladina danes zna povedati, kaj
želi in kaj pričakuje od družbe za svoj
lepši jutri.

V letošnji sezoni so že drugič leto-
vali z nami otroci iz bežigrajskih
osnovnih šol. Ponudbo ZPM Ljublja-
na Center, da nezasedena mesta v
naših počitniških domovih odstopi-
mo drugim ljubljanskim ZPM, sta
sprejela samo ZPM Bežigrad in Ši-
ška. Zanimivo je, da se za ponudbo
ne zmeni ZPM Moste, ki ima naj-
manjšo bazo in največ otrok. Čas bi

bil, da bi začeli sistematsko reševati
problem letovanja predšolskih otrok
enotno za vso Ljubljano, kakor je bi-
lo že večkrat poudarjeno na sestan-
kih družbenopolitičnih skupnosti
občine in mesta. Začeti bi morali z
enotno akcijo za izkoriščanje proste-
ga časa naših otrok.

Popolnoma ostanejo odprta dnev-
na letovanja in nikakor se ne more-
mo dogovoriti, kako organizirati de-
javnost, da bo za otroke zanimiva.
Med lanskimi počitnicami smo pri-
pravili program, poiskali vzgojitelje,
obvestili starše otrok centrskih
osnovnih šol, toda odziva ni bilo. Ali

staršev res ne zanima, kaj počne nji-
hov odraščajoči otrok, medtem ko so
oni v službi? Nismo prepričani, da so
naši otroci tako samostojni, da lahko
brez posledic preživijo počitnice brez
pripravljenega programa, ki ga vodi
in usmerja vzgojitelj.

ZPM ne more storiti vsega sama,
toda skupno z vsemi zainteresirani-
mi dejavniki bi lahko ponudili ljub-
ljanskim otrokom zanimive in prijet-
ne počitnice.

Zavedajmo se, da otroku ne more-
mo reči jutri, kajti njegov čas je da-
nes.
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